

Informācija autoriem

„Baltijas Juridiskais žurnāls” ir dibināts 2002.gadā. Žurnāla dibinātais un izdevējs – Baltijas Starptautiskā akadēmija. Žurnālā tiek publicēti zinātniskie un analītiskie raksti par aktuālajam juridiskās zinātnes un prakses jautājumiem gan Baltijas reģionā valstīs, gan ārpus tā. Žurnāls iznāk vienu reizi ceturksnī. Žurnāls ir iekļauts datubāzē Russian Science Citation Index.

„Baltijas Juridiskais žurnāls” publicē rakstus latviešu, krievu vai angļu valodā. Publicēšanai tiek pieņemti raksti, kas veltīti aktuāliem un nozīmīgiem no teorijas un/vai prakses viedokļa jurisprudences jautājumiem. Raksta tēmai ir jābūt izklāstītai skaidri, loģiski un argumentēti.

Prasības attiecībā uz iesniedzamā raksta saturu un noformējumu:

1. Raksta apjoms nevar būt mazāks par 7 lappusēm un vēlams nepārsniegt 12 lappušu apjomu. Rakstam ir jābūt noformētām *Microsoft Word* formātā. Lappuses formāts – A4. Lapas malas – 20 mm katrā.
2. Teksta noformējums: fonts *Arial*; burtu izmērs 12 pt; attālums starp rindām – 1 (*single*); Rindkopas pirmajai rindai ir jābūt ar atkāpi 1.5 mm.
3. Iesniegtajā rakstā ir jābūt šādām sastāvdaļām un tās ir jānoformē šādi:
 - 1) raksta nosaukums - fonts *Arial*, burtu lielums 14 pt, **Bold**, centrēts;
 - 2) informācija par autoru (-iem) – fonts *Arial*, burtu lielums 12 pt, **Bold**, centrēts – vārds un uzvārds; zinātniskais un/vai akadēmiskais grāds (*Dipl.iur.*, *Mg.iur.*, *Dr.iur.*, *PhD.*, u.c.); ieņemamais amats un darba vai studiju vietas nosaukums (aspirantiem un doktorantiem nepieciešams norādīt pilnu mācību iestādes nosaukumu);
 - 3) anotācijā nepieciešams dot īsu tēmas aprakstu; anotācijai ir jābūt 6-7 teikumu robežās (fonts *Arial*, burtu izmērs 10 pt);
 - 4) pēc anotācijas jāiekļauj atslēgas vārdi (5-6) – svarīgākie no rakstā izmantotajiem terminiem, kuri atspoguļo tēmas problemātiku (fonts *Arial*, burtu izmērs 10 pt).

! **Raksta nosaukumam, informācijai par autoru (-iem), anotācijai un atslēgas vārdiem ir jābūt trīs valodās: krievu, latviešu un angļu (ārzemju autoriem – tikai krievu un angļu valodā).**

4. Rakstā ir nepieciešams iekļaut un izcelt šādus struktūras pamatelementus: problēmas nostādne; tēmas aktualitāte vai zinātniskā novitāte; tēmai atbilstošo pēdējo publikāciju apskats (norādot autoru uzvārdus publikācijas valodā un iekāvās, izceļot ar kursīvu (*Italic*), angļu valodā, kā arī attiecīgas publikācijas gadu); autora pētījuma mērķis; pētījuma galvenie rezultāti, secinājumi; izmantoto avotu saraksts. Uzskaitīto elementu nosaukumiem, kā arī citiem raksta struktūrelementiem (nodaļas, apakšnodaļas u.c.) ir jābūt izceltiem tekstā (**Bold**).
5. Atsauces raksta tekstā jānorāda iekāvās, sākumā norādot izmantotā avota numuru un aiz komata lappusi (es) – [1, 56]. Ja nepieciešams norādīt vairākus avotus, tad tiem jābūt uzrādītiem pieaugošā secībā, atdalot ar semikolu – [2, 56; 7, 34; 8, 567].
6. Normatīvo aktu un literāro avotu bibliogrāfiskais saraksts (ne mazāk, kā 8 avoti) tiek novietots raksta beigās. Avotu izkārtojumam jāatbilst to pirmās norādīšanas raksta tekstā secībā (fonts *Arial*, burtu izmērs 10 pt). Pēc izmantoto avotu bibliogrāfiskā saraksta oriģināla valodā, nepieciešams norādīt tos pašus avotus angļu valodā, apzīmējot šo sarakstu kā **References**.
7. Atbilstoši starptautisko zinātnisko publikāciju bibliogrāfiskās un citēšanas informācijas datubāzu prasībām, vienlaikus ar rakstu, nepieciešams iesniegt rēsumé angļu valodā 22-25 teikumu apmērā, kurā būtu izcelti raksta problemātika, mērķi, galvenie veikta pētījuma rezultāti un secinājumi.
8. Ilustrācijas, tabulas un zīmējumi, kuri tika radīti ar MS Office, MS Visio līdzekļiem ir jāievieto lappuses darba laukumā atsevišķos rāmjos. Ar citu programmu palīdzību radīti zīmējumi jāievieto attiecīgajā vietā tekstā, kā arī jāpievieno atsevišķos failos, kuru formāts var būt: .jpeg, .tiff, .pdf, .psd. Visiem grafiskiem materiāliem ir jābūt melnbaltiem.

Raksts publicēšanai ir iesniedzams elektroniskā veidā, nosūtot visus materiālus uz e-pasta adresi: blj.bsa.edu@gmail.com

Visi raksti tiek recenzēti. Redakcijai ir tiesības veikt teksta literāro un redakcionālo korekciju. Redakcijai ir tiesības nepieņemt publicēšanai rakstus, kuru noformējums un saturs neatbilst prasībām.

Information for Authors

“Baltic Journal of Law” was founded in 2002. Founder and Publisher - Baltic International Academy. The journal publishes scientific and analytical articles on current issues of jurisprudence and practice in the Baltic region and beyond. It is published quarterly. Journal is included in the database Russian Science Citation Index.

“Baltic Journal of Law” publishes articles in Latvian, Russian and English. Only articles on themes relevant and important for the theory of law and law enforcement practice are accepted for publication. The theme of the article should be disclosed in a clear, logical and well reasoned way.

The requirements to the structure and the layout of articles are the following:

1. The size of the submitted article should be not less than 7 pages and preferably not exceed 12 pages. The article is presented in *Microsoft Word*, paper size - A4, margins along the edges of the page - 20 mm on each side.
2. The text of the article: font *Arial*; font size 12 pt; line spacing 1, the first line of each paragraph with indentation 1.5 mm.
3. Components of the articles should be laid out as follows:
 - 1) the title of the article (font *Arial*, font size 14 pt, Bold, Center);
 - 2) Information about the author (font *Arial*, font size 12 pt, Bold, Center): the name and surname of the author(s), their scientific and academic degree, position and place of work (for postgraduate and doctoral students the full name of the university, the name of departments not specified);
 - 3) the abstract should be in the range of 6-7 sentences, and describe the main ideas of the article (font *Arial*, font size 10 pt);
 - 4) after the abstract the key words (5-6) follow, which are the most important concepts discussed in the article and related to the theme (font *Arial*, font size 10 pt).

! The title of the article, the information about the author(s), the abstract and keywords should be presented in three languages: Russian, Latvian and English (for foreign authors - only in Russian and English), in separate blocks for each language.

4. The article should have the following basic structural parts consecutively emphasized in the text: the statement of the problem, its relevance / importance, the analysis of recent publications on the subject of the article, the purpose of the research conducted by the author, main findings, conclusions, and the list of references. The titles of the structural elements, as well as parts of the article, in the case of their designation by the author, should be marked in bold.
5. References to the sources are given inside the article in square brackets after the quote (first the number of the source is given, and then, after a comma, the page number; references to several sources with indication of the pages are separated by a semicolon).
6. The bibliographic list of regulations, normative acts and references to literary sources is placed at the end of the article with the use of the numbering arrangement starting with the first reference to the source of information in the main body of the text (font *Arial*, font size 10 pt). After the references in the original language of the source, the same sources must be translated in English.
7. In accordance with the requirements of international databases of abstract and citation of peer-reviewed literature, it is necessary to provide resume in English together with the article. Resume must consist of 22-25 sentences, which highlight the problem, the purpose of the article, the main results of the researches and the conclusions
8. Illustrations, tables, figures, created by means of MS Office and MS Visio should be located within the working area of a page. Figures created in other programs are inserted into the text at the appropriate place and attached to the article in separate files in .jpeg, .tiff, .pdf, or .psd. Figures in .jpeg and .tiff should have a resolution not less than 300 pixels / inch. All graphic materials inside the articles should be in black and white.

Articles for publication are e-mailed to the address: blj.bsa.edu@gmail.com

All articles are subject to reviewing by the Editorial Board, which is entitled to perform a literary editing of submitted texts. The Editorial Board has the right to reject articles submitted for publication in violation of these requirements.

Информация для авторов

«Балтийский юридический журнал» основан в 2002 году. Учредитель и издатель – Балтийская Международная академия. В журнале публикуются научные и аналитические статьи по актуальным проблемам юридической науки и практики в странах Балтийского региона и за его пределами. Журнал выходит один раз в квартал. Входит в базу данных Российского индекса научного цитирования.

«Балтийский юридический журнал» публикует статьи на латышском, русском или английском языках. К публикации принимаются статьи на актуальные, значимые для теории права или правопримени- тельной практики темы. Изложение темы должно быть ясным, логичным и аргументированным.

Требования к структуре и оформлению статей.

1. Объем представляемой статьи: от 7 до 12 страниц. Статья должна быть оформлена в формате Microsoft Word. Формат листа – А4. Отступы по краям листа: по 20 мм с каждой стороны.
2. Оформление текста статьи: шрифт Arial; размер букв 12 pt; межстрочный интервал – 1; первая строка каждого абзаца начинается с отступа 1.5 мм.
3. Составные части статьи оформляются следующим образом:
 - 1) название статьи (шрифт Arial, размер букв 14 pt, Bold, центруется);
 - 2) информация об авторе (шрифт Arial, размер букв 12 pt, Bold, центруется): имя и фамилия автора (авторов); научная и академическая степень; должность и место работы (для аспирантов и докторантов указывать полное наименование ВУЗа, название кафедр не указывать);
 - 3) аннотация должна быть в пределах 6-7 предложений, в ней описываются основные положения статьи (шрифт Arial, размер букв 10 pt);
 - 4) после аннотации даются ключевые слова (5-6) - важнейшие понятия, которые рассмотрены в статье и отражают ее проблематику (шрифт Arial, размер букв 10 pt).

! *Название статьи, информация об авторе, аннотация и ключевые слова должны быть представлены на трех языках: русском, латышском и английском (для зарубежных авторов – только на русском и английском языках), отдельным блоком на каждом языке.*

4. В статье должны присутствовать и быть последовательно выделены в тексте следующие основные структурные элементы: постановка проблемы, ее актуальность / значимость; анализ последних публикаций по теме статьи, с указанием фамилий авторов на языке статьи и в скобках на английском языке курсивом (Italic), а также года публикации; цель проводимого автором исследования; основные результаты исследования, выводы; список использованных источников. Названия структурных элементов, а также частей статьи, в случае их выделения автором, должны быть отмечены в тексте жирным шрифтом (Bold).
5. Ссылки на источники указываются внутри статьи в квадратных скобках после цитаты (сначала указывается номер источника, а затем, после запятой, номер страницы; сноски на несколько источников с указанием страниц разделяются между собой точкой с запятой).
6. Библиографический список нормативных актов и литературных источников (не менее 8) помещается в конце статьи с использованием нумерационного расположения записей в библиографическом списке в порядке первого упоминания сведений из источников в основном тексте статьи (шрифт Arial, размер букв 10 pt). После списка литературы на языке оригинала источника, необходимо указать те же источники на английском языке (подзаголовок – References).
7. В соответствии с требованиями международных наукометрических баз, необходимо вместе со статьей предоставить резюме на английском языке объемом 22-25 предложений, где выделить описание проблемы, цель статьи, основные результаты исследования, выводы.
8. Иллюстрации, таблицы, рисунки, созданные средствами MS Office, MS Visio размещаются в рамках рабочего поля. Созданные в иных программах рисунки вставляются в текст на надлежащее место и прикладываются к статье отдельными файлами в форматах .jpeg, .tiff, .pdf, .psd. Рисунки в форматах .jpeg, .tiff должны иметь разрешение не менее 300 точек/дюйм. Все графические материалы в оформлении статьи должны быть черно-белыми.

Статьи для публикации представляются в электронном виде на электронный адрес:

blj.bsa.edu@gmail.com

Все статьи рецензируются редакционной коллегией. Редакция вправе осуществлять литературное редактирование текста. Редакция имеет право не принимать к публикации статьи, представленные в редакцию с нарушением данных требований.